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Sołectwo Sączów Sączów 14. 09. 2021r.

Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2020r.

Rada Sołecka w składzie:

l.Aleksandra Elzner

2.Alicja Nabrdalik-Kocot

3. Barbara Gajdzińska

4. 1 łona Pa liga

SJulia Chwała

6. Leszek Garczarczyk

7. Mateusz Cieśla

Rada Sołecka w 2020 roku odbyła 4 zebrania i odbyto się jedno
zebranie wiejskie. Rok 2020 był trudnym okresem dla nas wszystkich
spowodowany pandemią Covit-19, ale sprawy bieżące i inwestycyje szły
w miarę do przodu.

W zebraniach Rady Sołeckiej brali udział Radni sołectwa oraz w
jednym Pani Wójt.

Rada Sołecka na zebraniach omawiała sprawy związane z rozwojem
sołectwa.

Jednym z wielu potrzeb inwestycyjnych, które założyliśmy na 2020
rok było:

-nakładki asfaltowe na ulicy Chrobrego

-przebudowa drogi na ulicy Słonecznej



-doprowadzenie wodociągu na ulicę Szkolną

Inwestycje te zostały zrealizowania inne główne inwestycje takie jak
kanal^acja /zagospodarowanie skarpy przy centrum i ośrodku zdrowia są
w realizacji. UJica Chrobrego zyskała nową nawirzchnję ,a ze względu na"
budowę kanalizacji wszystkie drogi powiatowe sołectwa SączówTostaną
odnowione nową nawierzchnią ta k jak została odnowiona ulica
Wolności i Przełajka. Po zakończeniu tych robót wszystkie drogi
powiatowe zostaną odnowione za wyjątkiem części ulicy Ogrodowej.
Po za głównymi inwestycjami są także sprawy bieżące takie jak
np. utrzymanie porządku w sołectwie, koszenie traw, czyszczenie
studzienek, przycinanie d rzew, ozna kowanie ulic, bieżące remonty
dróg,wiat przystankowychjtp. z którymi radzimy sobie na na codzień.
Sprawy te są zgłaszane do kierowników działów i są w większośd
realizowane pozytywniejedną bardzo ważną sprawą było złożenie
petycji w sprawie wymiany wodociągu na ulicy Kościuszki, która została
pozytywnie załatwiona. Problemem jest realizacja zadań, które są
przekazywane do Powiatowego Zarządu Dróg,w odpowiedzi sł^
brak środków.

Sołtys brała udział w spotkaniach gminnych i lokalnych na ile
pozwalały zakazy spowodowane pandemią.

^ Sołtys i Rada Sołecka corocznie opiniują przedsięwzięcia funduszu
> na potrzeby sołectwa. Całość podzielonego funduszu

zatwierdzają mieszkańcy na zebraniu wiejskim. Kwota funduszu
sołeckiego na 2020rok wynosiła 36. 218.05zt. Fundusz przeznaczony do
realizacji na 2020rok został zrealizowany w cafoścl. a przedstawiał się
następująco:

-Zespół Szkolno Przedszkolny -SOOOzł-remont sali przedszkolnej
-Koło Gospodyń Wiejskich -1200zł-dofinansowanie do 95-lecia
KGW dożynek

-OSP -30. 018.05zł-dofinansowanie do samochodu bojowego.
Fundusz sołecki na rok 2021 opiewa na kwotę 41. 736. 60zt. j
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częściowo jest już zrealizowany. Ze względu na niższa kwotę która była
przeznaczona na zagospodarowanie skarpy i zrezygnowanie z biesiady
sąsiedzkiej w obawie o zdrowie ludzkie związane z pandemią,
postanowiliśmy kwotę 8636. 60zł przeznaczyć na zakup iluminacji
świątecznych.

Za współpracę i realizację wszystkich przedsięwzięć dziękujemy
Pani Wójt, Pani Sekretarz, Pan u Prezesowi Aquaplus, kierownikom
referatów,pracownikom Urzędu Gminy, mieszkańcom sołectwa, oraz
wszystkim wspierających nasze sołectwo. Prosimy wszystkich o dalszą
współpracę, wsparcie, zrozumienie i aby nasz współpraca była nadal
owocna i życzliwa.
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